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Det har inkommit en fråga om i vad mån en fastighetsägare på stämman kan företräda flera 
fullmaktsgivare. Svaret är ja eftersom vi nu har en tillfällig lag som innebär ändring av dessa 
bestämmelser, detta genom lag (2022:121) om tillfälliga undantag för att underlätta genomförandet 
av bolags- och föreningsstämmor. Enligt den tillfälliga lagen får styrelsen i en samfällighetsförening, 
oavsett vad som anges i stadgarna, inför en föreningsstämma besluta att ett ombud får företräda 
fler än en medlem. Det har styrelsen beslutat vid senaste styrelsemötet, och att ombud kan 
företräda obegränsat antal medlemmar. Tack vare detta ges alla medlemmar lika möjlighet att 
påverka beslutet, oavsett om man fysiskt har möjlighet att infinna sig, eller inte.  

Styrelsen vill också passa på att uppmana alla att delta på stämman fysiskt, eller att använda 
fullmakt, så att vi får ett så brett beslutsunderlag som möjligt i denna viktiga fråga. 

Det har även till styrelsen inkommit ifrågasättande av styrelsens bedömning av framtida kostnader 
för bryggan. Den av styrelsen kommunicerade uppskattade kostnaden är styrelsen bästa bedömning, 
gjord utifrån styrelsens samlade erfarenhet och kompetens samt med stöd av tillståndsrapport från 
sakkunniga, som tillhandahållits och redovisats på senaste årsstämman. Som vid alla bedömningar, 
kan det verkliga utfallet bli både högre och lägre beroende på yttre omständigheter som väder, vind, 
isläge mm. 

Denna extrastämma skall endast behandla en fråga. Synpunkter och inlägg kan framföras på 
extrastämman av medlem, eller medlems ombud. Inga motioner behandlas på denna extrastämma. 

Hälsningar 

Styrelsen 

 

 

 

 

  


